



Protokoll styrelsemöte nr 5, 10 september, 1830

Deltagande styrelseledamöter:	Peter Dacke, ordförande	X
	Linda Sandberg, vice ordf.	X
	Eva-Lena Hellbratt, kassör	X
	Peter Gabrielsson, sekr.	X
	Douglas Elliot	X
	Dennis Elms	X
	Louise Lilius	X
	Astrid Wallman	X
	Anna-Karin Wikström	X
	Henrik Schölin, verks.ansv.	X

§ 1 Mötets öppnande

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke.

§ 2 Val av Justeringsperson

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson.

§ 3 Föregående protokoll

Inga synpunkter på föregående protokoll.

§ 4 Godkännande av dagordning

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning.

§ 5 Henrik rapporterar

Henrik redovisade kort om friidrottsskolan. Redovisningen avsåg i nuläget den ekonomiska redovisningen. Ledarutvärderingen redovisas vid nästa styrelsemöte. Det ekonomiska läget delades ut på styrelsemötet. Utfallet blev mycket mer positivt än förväntat.

Peter D redogjorde för ett möte med Anders Kingstedt angående kring Dövfriidrotts-EM 2027. Sedan kommer också Henrik ha ett möte med Kommunen som initialt är intresserade. Henrik återrapporterar vid nästa styrelsemöte.

§ 6 Ekonomi

Eva-Lena redovisade det ekonomiska läget. Allt är avstämt och klart till och med sista augusti. Likviditeten är god och resultatet är positivt. Summering av ekonomin för genomförda SM-tävlingar är positiv. Det beräknade resultatet är ca +300 tkr. Det som ligger fortfarande lågt är sponsring och reklam som ligger långt under budget. Det finns en del faktureringar mm som behöver göras och Henrik får hjälp med det.

§ 7 Rapport från möte med yngre-tränare

Anna-Karin, Henrik och Dennis redogjorde för mötet med yngre tränare (barn födda 2011 och yngre). Samtliga grupper var närvarande. Anna-Karin och Henrik redogjorde för tävlingspolicy, träningstillfällen, utbildning mm. Tränarna efterlyser "clinics" dvs. intern utbildning. Förslag är att vi gör sådan intern utbildning inomhus senare i höst.

Det pratades också grengrupper och det är fortfarande en del planering innan tider sätts. Sedan gick de igenom regler för Källbrink, vilket medförde en långre diskussion som till slut landade bra.



Träningsreglerna skickades ut med protokollet. Fördelningar av gympahallstider är svår då vi tilldelats så få tider, speciellt tider under vardagarna. Dessutom en hall utan någon som helst utrustning.

§ 8 Gemensamt träningsläger

Louise redogjorde för arbetsläget och det material som skickats ut till styrelsen. Förslaget är utresa 11 april med återresa den 18 april. Priset för trebäddsrum är ca 6500 kr och resan bedöms i nuläget kosta ca 5 000 kr (totalt ca 11 000). Förslaget är att be researrangören om en flygoffert dagen innan nästa tränarmöte. Det är just nu bokat 30 platser på arenan. Inriktning är från ca 15 år och äldre.

§ 9 Rapporter från arbetsgrupperna

a. Medlemsrekrytering, marknadsföring i syfte att attrahera nya medlemmar, beta av kön m.m. (Henrik, Dennis och Peter D som sammankallande)

Det finns en tidplan för att bjuda in på ett prova-på-tillfälle.

b. Organisation och Info (Henrik, Anna-Karin, Linda, Dennis, Louise)

Info om träningslägret och sedan planeras tränarmöte nästa vecka. Louise redogjorde för det planerade utskicket till aktiva inför nästa års SM-tävlingar.

c. Kommunikation & marknadsföring & branding (Lasse, Peter G, Douglas, Emelie och Astrid som sammankallande)

Inget nytt att rapportera. Arbete pågår med de uppgifter som redan identifierats (uppdatering hemsida, flik för intresserade och nedtoning av uppvaktningar på hemsidan).

d. Samarbetspartners (Lasse, Kenneth, Tomas och Douglas som sammankallande)

Douglas redovisade från mötet förra veckan. Det var en diskussion kring detta med Scandic för ett utvecklat avtal. Kontakt med Kungens Kurva Shoppingcenter ska tas av Douglas som också ska kontakta Alfa Laval. Sedan bör vi fundera på det att H AIS fyller 70 år 24 maj nästa år.

e. Underhåll, Anläggning och Inköp (Dennis, Astrid, Louise och Peter D som sammankallande)

Henrik berättar att Mats K tittar på offerter avseende nya luftvärmepumpar. Gymutrustningen har kommit. Leverantören har hört av sig och erbjuder hjälp kring utrustning.

f. Ekonomikommitté (Peter D, Henrik och Eva-Lena som sammankallande)

Eva-Lena har inget utöver det som redovisats ovan.

g. Tävlingskommittén (Anna-Karin som sammankallande med Pelle, Kenneth, Tomas L, Suzanne)

Anna-Karin hade några korta kompletterande info kring kommande tävlingar.

§ 10 Övriga frågor

Frågan lyftes kring plastgolvet i SH och om hur vi bör göra för att byta det mot ett riktigt underlag.

§ 19 Nästa möte

Nästa möte är den 21 oktober.

§ 12 Mötets avslutande

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 20:30

Vid protokollet:

Justeras:

Peter Gabrielsson

Peter Dacke